



Higher School Certificate (HSC) minimum standard parent meeting request

တီၤထီၣ်ကိၣ်လံာ်အုၣ်အသး (HSC) အစ့ၤကတၢၢ် အတီၤပတီၢ် တီၢ် မိၢ်ပၢ်တဖၣ်အတၢ်အိၣ်ဖှိၣ် အတၢ်ဃုကညး

Name of student

ကိၣ်မိအမံၤ

Name of parent

မိၢ်ပၢ်တဖၣ်အမံၤ

Date for meeting

တၢ်အိၣ်ဖှိၣ်အမုၢ်န့ၣ်မုၢ်သီ

လၢတၢ်အိၣ်အါ မိၢ်ပၢ်/ ပုၤအံးထွဲကွၢ်ထွဲတၢ်တဖၣ်

ယကွဲးလံာ်အံၤလၢ ကဒုးသ့ၣ်နီၣ်န့ၣ်ဘဉ်ဃး HSC အစ့ၤ ကတၢၢ် အတီၤပတီၢ်လီၤ. လၢကိၣ်မိတဖၣ်ကဒိးန့ၣ် HSC တၢ်အုၣ်ကီၤသးလၢပုၤအပတီၢ်ဒီး အကံၢ်အစီအဂ့ၢ် အဝဲသ့ၣ်ကဘဉ် မၤတုၤအန့ၢ် အစ့ၤကတၢၢ်အတီၤပတီၢ်ဘဉ် ဃးတၢ်ကွဲးတၢ်ဖးဒီး နီၣ်ဂံၢ်နီၣ်ဒွဲးလီၤ. အစ့ၤကတၢၢ်အ တီၤပတီၢ်အံၤ တၢ်ကဆၢတဲာ်အီၤဖျိ လၢအအိၣ်လၢအ့ထၢၣ်နးအဖီခိၣ် တၢ်ဒီးစဲးလၢအမုၢ်ဝဲ တၢ်ဖး, တၢ်ကွဲးဒီး နီၣ်ဂံၢ်နီၣ်ဒွဲးတဖၣ်လီၤ.

အပတီၢ်ဖဲအံၤ နမိမုၢ်တမၤတုၤအန့ၢ် HSC အစ့ၤကတၢၢ် အတီၤ ပတီၢ်ဒီး လၢတၢ်န့ၣ်အဃိ တၢ်ဘဉ်ယိၣ်ဘဉ်ဘီဘဉ် ဃးတၢ်ဒီးန့ၣ် HSC တၢ်အုၣ်ကီၤသးလၢပုၤအပတီၢ်ဒီး အ ကံၢ်အစီအဂ့ၢ်ဘဉ်လီၤ.

နမိ တကြးဝဲဘဉ်ဝဲလၢ တၢ်အတီၤပတီၢ်လၢ :

Reading

တၢ်ဖး

Numeracy

နီၣ်ဂံၢ်နီၣ်ဒွဲး

Writing

တၢ်ကွဲး

ယသးအိၣ်ဟ့ၣ်နမိ တၢ်ခွဲးတၢ်ယာ်ကိးမံၤလၢ ကမၤတုၤအ န့ၢ် HSC အစ့ၤကတၢၢ်အတီၤပတီၢ်ဒီး နကဆီၣ်ထွဲမၤ စၢၤတၢ်ခွဲးတၢ်ယာ်ကိးမံၤဒီးလၢ ကမၤတုၤအန့ၢ်အံၤတဖၣ်လီၤ.

ယသးအိၣ်ကွဲးမုၢ်န့ၣ်အုၣ် တၢ်ထံၣ်လိာ်တဲသကိးတၢ် အတၢ် အိၣ်ဖှိၣ် ဖဲမုၢ်န့ၣ်လၢတၢ်ပၢ်ဖျါလၢထး လၢတၢ်န့ၣ်အဃိ န့ၣ်, နမိဒီး ကိၣ် ပာ်ဃုာ်မၤသကိးသ့လၢ တၢ်ထံၣ်လိာ်တဲသကိးတၢ်လၢ နမိအတၢ်မၤလိအတၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤဒ်သိးသိး လီၤ. တၢ်ထံၣ် လိာ်တဲသကိးတၢ်ကဟံၣ်ဃုာ်ဒီး နမိအတၢ် ပညိၣ်တဖၣ်ဘဉ်ဃး HSC, တၢ်ကွဲးတၢ်ဖးဒီး နီၣ်ဂံၢ် နီၣ်ဒွဲး အတၢ်ဆီၣ် ထွဲမၤစၢၤလၢ ဒီးန့ၢ်အီၤသ့ဒီး ကိၣ်ဝဲအ လီၢ်ခဲ တၢ်ဃုထၢတဖၣ်လီၤ. နတၢ်ဟံၣ်ဃုာ်လၢတၢ်အကျါ အံၤ မ့ၢ်တၢ်အကါဒိၣ်မးလီၤ.

လၢ HSCအစ့ၤကတၢၢ်အတီၤပတီၢ် တၢ်ဒီးစဲးအစၢတ ဖၣ် ဒီးန့ၢ် အီၤသ့လၢနမိ [Student Online](#) တၢ်ဒုးန့ၣ် တၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤဖဲ NSW တၢ်ကူၢ်ဘဉ်ကူၢ်သ့အတီၤပတီၢ် တဖၣ် ပုၤန့ၢ်ဖိန့ၢ်ကမိၤ (NESA) အပုၤယဲၤသန့ လီၤ. ပကအိၣ်ဒီးလံာ်တကိၣ်ဒိး ဒီးန့ၢ်အီၤသ့ဖဲတၢ်အိၣ်ဖှိၣ် အံၤလီၤ.

နမုၢ်သးအိၣ်ဒီးန့ၢ် ပုၤကတီၤကျိးထံတၢ်ဖဲတၢ်အိၣ်ဖှိၣ်အံၤ, ဝဲသးစူၤဆဲးကျၢဒီးကိၣ် ကရဲၣ်ကျဲၤန့ၢ်ပုၤတဂၤလၢဒီးန့ၢ် အီၤသ့လီၤ.

လီၤတဲမိပုၤကတီၤကျိးထံတၢ် အတၢ်မၤစၢၤ

နမုၢ်လိာ်ဘဉ် ပုၤကတီၤကျိးထံတၢ်လၢ ကမၤစၢၤန့ၣ် ဆဲး ကျၢဒီးကိၣ်, ဝဲသးစူၤကိး လီၤတဲမိပုၤကတီၤကျိးထံတၢ်အ တၢ်မၤစၢၤဖဲ 13 14 50 ဒီး သံကွၢ်ပုၤကတီၤကျိးထံ တၢ်လၢ နကျိၣ်တက့ၢ်. ပုၤဆဲးကျၢန့ၢ်တၢ်ကကိးဝဲကိၣ်ဒီး က ဒီးန့ၢ်ပုၤကတီၤကျိးထံတၢ်လၢ လီၤကျိၤလၢကမၤစၢၤန့ၣ် ဃုာ်ဒီးတၢ်တဲသကိးတၢ်အံၤလီၤ. တၢ်တဒုးဟ့ၣ်န့ၣ်အပုၤ လၢ တၢ်မၤစၢၤအံၤအဂီၢ်ဘဉ်.

ပုၤဒီးတၢ်သ့ၣ်တီၤသးရၤ

ကိၣ်ခိၣ် (Principal)